

Styremøte nr. 4

Torsdag 13. Oktober kl. 18.00-22.00.

Sted: Mælen 172, Pizzeria hos Jakob Vik.

Til stede: Hanne Skjeldrum Fretheim, Jan Sundby Ekeberg, Randi Raaen, Tore Skjeldrum, Linda Skjeldrum, Steinar Knutsen, Jan Haldor Skramstad og Anne Lise Bjørge Erichsen.

Sak nr. 22:

Innkalling og referat fra styremøte nr. 3, 25.08.16.

Ingen kommentarer på innkalling eller referat fra forrige styremøte. Under eventuelt har Jan t tre saker: arrangement på Skioldhytta, skuespill på bydelshuset på Konnerud og kulturlivet i Drammen Kommune.

Sak nr. 23:

Evaluerings av kulturdagen på Skjeldrumsaga søndag 18.09. Veien videre: kulturdager, kontaktpersoner for Skjeldrumsaga for omvisning/besøk.

Alt i alt et vellykket arrangement. Jan Haldor savnet Konnerudfolk, men noe av fraværet kan nok skyldes at det også var arrangementer parallelt på Konnerud. Hyggelig at det var en del familier med barn der. Styret har fått tilbakemeldinger på at det burde være mulig å betale med Vipps. Ingen negative kommentarer på at det var inngangspenger. Jan har fått tilbakemelding om at det burde vært en som kommenterte hva som skjedde under lassing/lossing av tømmer.

Neste år er det planlagt kulturdag på Røysjø, hopper derfor over arrangement på Skjeldrumsaga neste år og ser heller på muligheter for en kulturdag der i 2018.

Det er ønskelig med en kontaktperson for Skjeldrumsaga som kan være behjelpelig med omvisning og besøk. Skogselskapet skal ta seg av arrangementer for skolene og ifølge Lars Kihle er det liten interesse fra skolene til å besøke saga. Hanne foreslår at det oppnevnes en kontaktperson som kan stille opp hvis det ikke passer for Linda. Styret mener at det bør være en navngitt person på historielagets nettside, i likhet med det som er for Bygdesamlingen på Borge. Inntil videre er det Linda Skjeldrum som skal stå som kontaktperson.

Det har kommet inn et forslag til styret om en ekstra påskjønnelse til de som har bidratt til Skjeldrumsaga. Styret er enige i at de fortjener det, men vi ikke ønsker å innføre en ny rutine.

Sak 24:

Høstmøtet 27.10 kl. 19.00 på Sørvangen.

Fordeling av oppgaver. Annonsering!

Lokalet er bestilt og Hanne har tatt kontakt med Kjersti Refhaug som skal holde et foredrag på maks tre kvarter.

Så kaffe og utlodning. Hanne har loddpinner og styret foreslår at Per-Runar tar seg av trekningen som sedvanlig. Styret har ansvaret for salg av lodd. Når det gjelder gevinster så skal det bestå av tre flasker eplesaft fra Linda, tre bøker om Konnerud gamle kirke, to CDer med Skogersangen og en kurv med ost og vin. Tore ordner med kurven. Kjersti Refhaug får eplemost som en liten påskjønnelse for sitt foredrag.

Inngangspenger 50 kroner. Servering ved Bjørg og arrangementskomiteen. Anne Lise ordner med publisering på DTs "Ut i dag". Hanne sender ut melding om arrangementet til komitelederne og Randi sender ut til de av medlemmene hun har mailadresser til.

Styret ønsker også omtale på Facebokside og hjemmesiden.

Jan leder høstmøtet som sedvanlig.

Styret møter en halv time før, altså kl. 18.30.

Sak nr. 25:**Konnerudkollen Turisthotell**

Anne Lise vært i kontakt med Bente Eskerud Smith og Elin Eskerud som ønsker å delta en komite. Jan Haldor Skramstad ønsker også å delta. Anne Lise kaller inn aktuelle kandidater til en idedugnad før jul.

Sak nr. 26:**Henvendelse fra Hans Myhre ang. opprettelse av ny komite, se dagens utsendelse.**

Det har kommet inn et forslag til styret om opprettelse av en ny arbeidskomite med Hans Myhre som leder. Styret støtter dette og det tas opp formelt som et forslag fra styret på årsmøtet i 2017.

(Forslaget vedlegges referatet i arkivet)

Sak nr. 27:**Møtedatoer for våren 2017, sette dato for årsmøtet.**

Julemøtet flyttet til torsdag 1. Desember. Linda ordner med rakfisk og drikke. Alle vi andre tar med litt julekaker.

Torsdag 12. Januar første styremøtet etter jul, sted: fellesfjøset eller Imjelt.

Styremøte 16. Mars 2017

Årsmøtet torsdag 30. Mars 2017.

Vårtur 22. April 2017.

Vestskogdagen 28. Mai 2017.

Sak nr. 28:**Menighetsrådsleder Jakob Vik ønsker å dele noen tanker om samarbeid med oss, særlig med tanke på Gamlekirkens 800 års jubileum.**

Skoger gamle kirke er fra år 1220 og er således Drammens eldste bygning. Kirken trenger kontinuerlig vedlikehold og Historielaget har søkt Gjensidige-stiftelsen om midler til dette. I forbindelse med kirkens jubileum i 2020 er det ønskelig t Historielaget bidrar og det ble foreslått at Historielaget bidrar med et skuespill. Jan tar dette videre med Det Dramatiske Selskap. Historielaget vi drøfte saken videre og komme tilbake til saken. Det ble også foreslått en idedugnadsgruppe hvor Tore er Historielagets representant. Jacob Vik inviterer personer som kan være interessert i å delta. Historielaget må fronte eventuelle søknader til Gjensidige etc. Første møte skal avholdes før jul.

Sak nr. 29:**KUMIN-gruppa v/Per-Runar Thoresen kommer og orienterer om komiteens arbeid.**

Per-Runar Thoresen og Tom Hayden fra KUMIN-gruppa. Komiteen i ferd med å avslutte kartleggingen. Gjenstår avklaringsmøte med Jo Sellæg, møtet skal avholdes 8. november 2016. Ett oppdrag gjenstår, rester av taubanen på Pukerud, som ligger øst for Pukerudlinna. Komiteen skal muligens videreføre arbeidet til bydel Skoger og knytte til seg en kjentmann fra Skoger. Styret er imponert over komiteens arbeid.

Sak nr. 30:**Eventuelt**

Skiold hadde jubileum for en stund siden, i forbindelse med et arrangement på Skioldhytta var det satt opp et skilt hvor det sto at Skoger og Konnerud Historielag skulle oppføre et

skuespill. Det har kommet en forespørsel til Hanne fra skuespillergruppa om dette og om hun hadde kjennskap til arrangementet. Jan har undersøkt saken og det viser seg at det var Goro Halden med familie sto for skuespillet. De hadde ikke presentert seg som en del av Historielaget, men arrangørene i Skiold hadde knyttet Historielaget til dette. Styret forbigår dette i stillhet.

Det Dramatiske Selskap skal fremføre et Skuespill på bydelshuset fredag og lørdag 28. og 29. oktober 2016. Skuespillet handler om alkoholens historie, blant annet om bryggeriene i Drammen etc.

Det Dramatiske Selskap har fått skjenkebevilling til arrangementet.

Drammen kommune har invitert oss til å forme premisser for kulturlivet i Drammen. Det er lagt opp til et Fire trinns møteopplegg. Jan var på det første møtet og det er planlagt et nytt møte nå i høst.

Vårtur ved Jan Haldor og Jan med tur til Hovedøya og Akershus Festning.

*Konnerud 21. Oktober 2016-10-12
Anne Lise Bjørge Erichsen*

Vedlegg til sak 26/16.

*Til Styret i Skoger og Konnerud Historielag,
v/Hanne Fretheim.*

Vedr.: MALMVEIEN FRA KONNERUD TIL EIDSFLOSS.

Sti-og Boplasskomiteen har i dag hatt møte med KUMIN gruppa angående Malmveien. KUMIN gruppa har hele tiden vært med på dette oppdraget, og de har kunnskap som ikke Sti og Boplasskomiteen besitter.

Vi ber derfor styret i Skoger og Konnerud Historielag vurdere om de kan gå inn for å velge et eget utvalg for MALMVEIEN.

Vi i Sti og Boplasskomiteen vil ta oss av rydding, merking av stier/gamle boplasser.

De nye som kommer inn i utvalget skal ta seg av kulturhistorie på viktige steder f.eks. Skulkerud, Heia, Sagdammen o.a, oppslag med trase' og GPS koordinater og «PR». Vi har allerede vært i kontakt med grunneierne: Selvik Bruk A/S, Jo Brand og Hanne Lysaker Næss.

Vi ønsker at det opprettes et utvalg for MALMVEIEN som består av: Erik Bjørløw-Larsen, Tom Hayden, Per Runar Thoresen, Reidar Halden og Hans Myhre.

Vi håper at styret ser positivt på søknaden, da vi mener at det vil være behov for utvalget.

Vi ønsker at denn kulturstien vil bli benyttet, og at dette vil bli formidlet til våre etterkommere på en god måte.

*Med hilsen
For Sti-og Boplasskomiteen
Hans Myhre*